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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1519 Flyktingmottagande

Centerpartiet delar regeringens ambition om en rättvis fördelning av 
flyktingmottagande över hela landet. En av lärdomarna som vi dragit runt om i 
de kommuner där vi är med och styr är att stora anläggningsboenden fungerar 
dåligt för alla inblandade, och av den anledningen har kommuner som 
Östersund redan innan någon ny lagstiftning trätt i kraft börjat leta långsiktiga 
boenden för dem som flytt till oss från Ukraina. Många av dem är redan här. De 
vill gärna stanna och bli en del av vårt lokalsamhälle. 

Efter flyktingkrisen 2015 kunde vi se hur människor flyttades runt och slets upp 
från platser där de redan hade rotat sig, för att Migrationsverket omorganiserade 
boendena. Även det bidrog negativt till integrationen.

Jag vill i ljuset av detta fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad avser statsrådet att göra för att undvika att upprepa de misstag som gjordes 
i hanteringen av flyktingars och asylsökandes boenden efter 2015?

………………………………………

Hanna Wagenius (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-02
Besvaras senast
2022-05-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


